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ERC Puigcerdà qüestiona la creació del nou 
parc al riu Querol 

 

El grup d’ERC, a l’oposició a l’Ajuntament de Puigcerdà, qüestiona la creació 
del nou parc al riu Querol, un projecte que l’equip de govern preveu desencallar 
enguany. Els republicans tenen dubtes de si el consistori podrà fer-ne un 
correcte manteniment i, sobretot, veuen prioritari disposar abans d’una xarxa de 
clavegueram al barri de la Colònia Simon, de Samperí i del Pont de Sant Martí. 

El regidor d’Esquerra, Àngel Llobell, assegura que “totes les aigües residuals 
van directament al riu Querol, sense cap mena de xarxa de clavegueram, i 
nosaltres ens preguntem si no seria millor fer primer la xarxa i després fer el 
parc i la zona enjardinada, perquè si no tindrem un parc molt maco, però 
estarem passejant al costat d’una fossa sèptica”. 

De fet, ERC considera la millora de la xarxa de clavegueram una necessitat a 
tot el municipi, ja que hi ha altres zones que, segons explica Llobell, aboquen 
les aigües residuals directament al riu. En aquest sentit, detalla que dels 3,2 
milions d’euros en inversions que preveuen els pressupostos d’enguany, 
només 60.000 euros es destinaran al clavegueram. 

“Les aigües residuals del polígon industrial de Sant Marc i tot el barri que hi ha 
al voltant van a parar directament al Segre, no estan ni canalitzades ni 
soterrades, i baixen pel camí de Sant Marc o per l’antiga carretera del Park 
Hotel i el Mas Mayol i van directament al riu”, assegura Llobell. “Convido als 
ciutadans a fer una passejada fins a l’ermita de Sant Marc perquè puguin veure 
en primera persona com està, ja que realment és una experiència una mica 
desagradable”, afegeix. 



Des del grup de l’oposició han afegit que el medi ambient “no és una prioritat” 
per al consistori, però sí que ho és per a la seva formació. Creuen que els 
pressupostos haurien de contemplar més recursos per a posar en marxa 
polítiques que tinguin cura de l’entorn. 

El projecte del parc preveu crear una zona verda i un espai de passeig entorn 
del riu Querol. La primera fase consistirà a construir un nou parc infantil a la 
colònia Simon, que també comptarà amb un mirador. Més endavant es preveu 
fer un passeig que ressegueixi la llera del riu i que es convertirà en una de les 
zones verdes urbanes més grans del municipi. 

L’equip de govern confia a licitar les obres ben aviat, un cop obtingui tots els 
permisos de l’Agència Catalana de l’Aigua. De fet, fa anys que el consistori té 
sobre la taula aquest projecte, però s’ha anat endarrerint per falta d’acords amb 
l’ACA. 

El projecte està pressupostat en 273.132,49 euros, que assumirà l’ajuntament. 

 


